
Zdravím Vás přátelé hasiči a nehasiči , od posledního vydání jsme pracovali na přípravě celodenní akce, ale
opět nám to nevyšlo, díky době, která nastala. Tuto nelehkou situaci, která omezuje cokoliv pořádat pro občany
naší obce, určitě s přehledem společně zvládneme stejně jako na jaře. I tentokrát jsou naši členi opět připraveni
pomoci všemi silami a prostředky naší obci a občanům. Chtěl bych poděkovat všem, kteří se podíleli na veškerých
přípravách nejen kulturních akcích. Vím, že Vás to stálo spoustu telefonátů, organizačních věcí a ještě více volného
času. Vážím si Vaší práce a těším se na další akci, která snad už bude uskutečněna. 
Více aktuálních informací najdete na našich  FB stránkách a plakátech po vesnici. Přeji všem mnoho síly a zdraví do
této nelehké doby. Těším se, až se opět sejdeme. JJ

n Jak dlouho jsi u SDH
Libiš a jak jsi se do
SDH vlastně dostala?
V SDH jsem přes 7 let.

A jak jsem se do SDH do-
stala? Bylo to v březnu
roku 2013 a to čirou ná-

hodou. Má dcera chtěla pokračovat v trénování
požárním útoku, ale závodní družstvo, v té době
smíšené, se nescházelo na tréninky. Tudíž jsem
oslovila tehdejšího starostu sboru pana Zdeňka
Legnera a požádala o schůzku. Pak jsem byla
přizvána na řádnou schůzi SDH, na které jsem
přinesla svou žádost o založení družstva žen
a přijetí do sboru. Mé žádosti bylo vyhověno
a v květnu rolu 2013 jsem byla přijata.
n Co vlastně dělá a má na starost vedoucí
mládeže u SDH Libiš?
Jako vedoucí mládeže mám na starosti: evidenci
a přihlašování mladých hasičů, školení vedou-
cích mládeže, zajištění různých akcí cen a di-
plomů, ale také rozpočet mladých hasičů.
Jedním slovem jsem vlastně taková administra-
tivní pracovnice, a abych nezapomněla, trénuji
naše nejmladší hasiče v přípravce  ve věku 3- 6
let, s nimi mi pomáhá Michal Štětka a Michal
Kadlec. Mám tuto práci velice ráda a těší mě, že
děti  mají chuť zkusit něco nového a jít za svým
cílem. Toho je důkazem Natálie Ryšlavá a Domi-
nik Janda, kteří se drží a mají elán pracovat

s dětmi nadále a samozřejmě i na sobě. O to víc
mám radost a naplňuje mne práce s dětmi
vlastně s hasiči.
n Jaké další funkce zastáváš u dobrovol-
ných hasičů?
U dobrovolných hasičů zastávám vícero funkcí,
ale ráda bych zde uvedla tu funkci nejvyšší a to
je vedoucí okresní odborné rady mládeže. Na
starost mám cca 54 SHD, ale ne u všech jsou
mladí hasiči. Na okrese máme momentálně evi-
dováno  824 mladých hasičů. Sborům SDH po-
máhám s přípravou závodů a nejen to záleží na
situaci  co zrovna je potřeba vyřešit. Dále mám
na starosti jako asistentka lektorů školení ve-
doucích mládeže III.II. stupně na okrese Mělník.
n Kolik dětí v tuto chvíli navštěvuje krou-
žek v SDH Libiš?
V tuto chvíli máme 41 mladých hasičů (prozatím
máme plno ;-) jinak mi vedoucí utrhnou hlavu)
n To zvládáš trénovat všech 41 hasičů
sama?
Moc děkuji za tuto otázku. Samozřejmě že nelze
mít na starost 41 mladých hasičů a proto mám
řádně proškolené vedoucí, jmenovitě Michala
Štětku, Ludmilu Bouškovou Lindu Štětkovou
Margitu Jandovou, Davida Zygmunda a Michala
Kadlece, který bude zkoušky skládat, pokud
Covid dá, tento rok. Dále mám ve svém špičko-
vém teamu dva praktikanty jmenovitě Natálii
Ryšlavou a Dominika Jandu. Myslím si, že jsme

parta na správném místě a na
všechny vedoucí  i praktikanty jsem
pyšná. Moc jim děkuji, že dokážou vě-
novat svůj volný čas dětem a myslím si,
že se všem věnujeme na plno, a tak to má
být.
n Pokud by rodiče chtěli své dítko na
kroužek přihlásit, je to v tuto chvíli ještě
možné a co proto mají udělat?
Jak už jsem zmínila, máme prozatím plný stav,
ale v roce 2021 bude několik mladých hasičů
přecházet do jiných kategorií, tak doporučím
sledovat facebookovou stránku SDH Libiš anebo
číst náš bulletin. Moc se těšíme na nové členy do
naší velké hasičské rodiny. 

MK

Bulletin dobrovolných hasičů Libiš
Tento bulletin je určen pro všechny malé i velké dobrovolné hasiče 
z krásné obce Libiš a pro všechny, kteří se zajímají o dění a činnost sdružení 
a Výjezdové jednotky SDH Libiš.
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Slovo starosty na úvod

Rozhovor s hlavní vedoucí mládeže Lálou Zygmundovou 

Šestý výjezd 
Dne 9. 10. v 17:28 byl naší výjezdové jednotce
vyhlášen poplach kvůli požáru automobilu
v ulici Pražská. Při našem příjezdu byli na
místě kolegové z Neratovic, kteří nás požádali
o pomoc s technikou a o řízení dopravy. Pro-
voz se nám podařilo udržet bez větších
komplikací a bez kolon. Jednotka se na zá-
kladnu vrátila po 18 hodině. MK

Technická pomoc obci Libiš
Výjezdová jednotka
byla v tomto roce
čtyřikrát požádána
o likvidaci sršního
hnízda. První
hnízdo se nachá-
zelo ve Špičákově
zahradě a bylo ob-
jeveno jen několik
dní před promítá-

ním letního kina. Druhé hnízdo si sršni
udělali pod krovem Sokolovny a nalezeno
bylo při probíhajícím fotbalovém soustře-
dění našich malých fotbalistů. Také třetí
hnízdo bylo pod krovem, tentokrát rodin-
ného domu v Průběžné ulici. Zatím po-
slední hnízdo bylo objeveno při odečtu
plynu u plynoměru v ulici Na Blatech.
Pokud v budoucnu i vy objevíte ve svém
okolí sršní hnízdo, a tito sršni by mohli
ohrozit zdraví Vás nebo někoho v okolí,
prosíme, volejte na obecní úřad s tím, že
žádáte pomoc od dobrovolných hasičů. 

MK



Den dětí 
v Nelahozevsi

Naše výjezdová jednotka byla sborem dobro-
volných hasičů z Nelahozevsi požádána
o pomoc při pořádání dne dětí v Nelahozevsi.
Ani povinnost nosit roušky veřejnost neodra-
dila a před zámek v Nelahozevsi tak dorazila
pěkná řádka návštěvníků. Návštěvníci si
mohli vyzkoušet, jaký pohled má řidič našeho
zásahového vozidla a také mohli vylézt k ha-
sícímu dělu a nechat se rodiči vyfotit jako
hasič při zásahu. Těšíme se na další podob-
nou akci. MK

Hasičská krev
Letošní soutěžní sezóna byla velmi netra-
diční. Mnoho závodů bylo zrušeno. Omezeny
byly jak na jaře tak nyní na podzim i tréninky
mladých hasičů. Snažili jsme se udělat vše
pro to, aby naše dítka měla prostor pro vyžití.
Tréninky jsme organizovaly v maximální
možné míře. Počínaje druhým nouzovým sta-
vem jsme trénování opět pozastavili a tak
jako v jarních měsících, i tentokrát pro naše
svěřence připravíme alespoň virtuálně něja-
kou individuální výzvu. V rámci vývoje byly
postupně zrušeny všechny závody v rámci ce-
lostátní hry Plamen. Na závody v požárním

útoku jsme pro jejich omezení také nemohli
vyrazit. Zvládli jsme závody mladých Žele-
zných hasičů v Minicích a v Praze Satalicích.
Od září jsme začali intenzivněji pracovat na
fyzické přípravě. Přidali jsme jeden trénink
v sokolovně pro mladší a starší žáky. 
Nyní máme připravené vyhlášení nejlepších
mladých hasičů, které se tradičně koná na
závěr sezóny. V hodnocení se neodráží jen vý-
sledky ze závodů, ale účast a chování na tré-
ninkách a snaha se zlepšovat. Jeho termín
stanovíme s ohledem na aktuální situaci. 

MŠ

Libiš vyloupila Prahu
Poslední závod v roce 2020 se odehrál 12. 9.
v Praze. SDH Satalice pořádalo v prostorách
pražského Výstaviště závody železného ha-
siče.  Na tom, že pojedeme na tyto závody,
jsme se dohodli až týden před soutěží a roz-
hodně jsme svého rozhodnutí nelitovali.
Z Prahy jsme přivezli sedm zlatých medailí
(Kristýna Štětková, Matyáš Vydra, Kristýna
Kadlecová, Štěpán Kopačka, Tereza Zygmun-
dová, Tomáš Sabo a Nikola Havlová) čtyři
stříbrné medaile (Nikola Jabůrková, Daniel
Kopačka, Tereza Hájková a Tomáš Hrabě)

a čtyři třetí místa (Viktorie Krátká, Tobiáš Ma-
touš, Kateřina Tomková a Jakub Havel). Všem
ostatním děkujeme také za skvělé výkony
a reprezentaci. MK

Soutěžní sezóna mladých hasičů

Beachvolejbalový turnaj
Po velmi úspěšné účasti na turnaji v nohejbale, které uspořádalo SDH Veltrusy, jsme se roz-
hodli se nenechat zahanbit a taky něco vymyslet. Nakonec naše volba padla na beachvolejbal.
A abychom netroškařilli, rozhodli jsme pozvat nejen okolní SDH, ale také veřejnost. Naštěstí
nám na konci prázdnin přálo i počasí, takže jsme si to mohli pořádně užít. Některé týmy se
i náležitě vyzdobili, což pobavilo nejen protihráče, ale i diváky. Někdo avšak vyhrát musel, ale
i přes lítý boj nezůstala zlatá medaile u hasičů, ale vyhrál ji tým z Libiše Pegami, druzí byli Lo-
šáci, a třetí místo si odvezli Námořníci do Veltrus. JB

Tento článek by
mohl být napsán
vlastně kdykoliv, pro-
tože členové SDH
chodí pravidelně
krev dávat. Rozhodli
jsme se jej však uve-
řejnit nyní, protože
bychom byli rádi in-
spirací pro další pr-

vodárce v době, kdy je krve nedostatek.
V říjnu jsme se opět vydali do mělnického od-
běrového mělnického centra poskytnout tro-
chu naší blahodárné tekutiny, tentokrát
i s dvěma novýma dárkyněmi z našich řad.
Bylo by skvělé, kdyby si z nich třeba jen jeden
člověk vzal příklad a překonal strach. 
Váš dar může někomu zachránit život. JB

Nohejbalový
turnaj
Nejen výjezdy a hasičskými soutěžemi živ je
hasič, proto jsme neváhali a 18. 7. 20 přijali
výzvu SDH Veltrusy k účasti v nohejbalovém
turnaji. Podařila se nám postavit hned dvě
družstva, jedno mužské a druhé čistě ženské,
které jak se ukázalo, bylo jediné v celém tur-
naji. Ačkoliv se holky snažily, na nejvyšší
bednu vystoupili pánové. Sportovní turnaj
sklidil úspěchy, proto jsme se rozhodli, uspo-
řádat i my něco podobného na domácí půdě.
22. 8. 20 se uskuteční hasičský beachvolejba-
lový turnaj. JB


